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REPUBLIKA HRVATSKA 

GRAD PULA 

OSNOVNA ŠKOLA VERUDA PULA 

 

KLASA: 003-06/21-01/11 

URBROJ: 2168-07-21-03 

 

Pula, 5. listopada 2021. godine 

 

 

ZAKLJUČAK S 5. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

 

Pete (5.)  sjednice Školskoga odbora Osnovne škole Veruda Pula održane dana 5. listopada 2021. godine 

u 18:30 sati u prostorijama škole. 

 

Nazočni članovi Školskog odbora:  

 

Branka Žutić, predsjednica Školskog odbora 

Martina Čiković Petrović, predstavnica Učiteljskog vijeća 

Šejla Ikić, predstavnica radnika  

Dean Kocijančić, predstavnik osnivača 

Elizabeta Jukić, predstavnik osnivača 

Zrinka Metikoš, predstavnica roditelja 

 

 

Ostali nazočni:  

1. Anita Mokorić Brščić, ravnateljica škole 

 

Odsutni članovi: 

Sanja Subotić, predstavnik osnivača 

 

Sjednica Školskoga odbora započeta je u 18:30 sati. 

 

 

Uslijedilo je predlaganje dnevnoga reda: 

 

 

D n e v n i   r e d : 

 

1. Verifikacija prethodnog zapisnika, 

2. Izvješće o radu škole za školsku godinu 2020./2021, 

3. lzvješće o radu Školskog sportskog društva i školske zadruge Verudići  

4. Usvajanje Školskog kurikuluma za školsku godinu 2021./2022. 

5. Usvajanje Godišnjeg plana i programa za školsku godinu 2021./2022. 

6. Osiguranje učenika 

7. Odluka o imenovanju voditelja Školskog sportskog društva OŠ Veruda 

8. Izvještaj Ravnateljice o stanju sigurnosti, provodenju preventivnih programa te mjerama poduzetim u 

cilju zaštite učenika 

9. Zapošljavanje po natječaju — njegovateljica, 1 djelatnik određeno puno radno vrijeme 

10. Zapošljavanje po javnom pozivu — pomoćnik u nastavi 1 djelatnik nepuno određeno radno vrijeme 

11. Izmjena ugovora o radu (Ivan Gambiroža, Korana Lukić Šuran, Omer Omanović) i neplaćeni dopust 

12. Razno. 

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD.1. 

 

Članovi Školskoga odbora jednoglasno su prihvatili zapisnik prošle sjednice  

 

AD.2. 

 

Ravnateljica je članove Školskoga odbora izvjestila o radu škole tijekom školske godine 2020./2021. 

(Izvješće ravnateljice u prilogu). 

 

AD.3. 

 

Ravnateljica je članove Školskoga odbora izvjestila o radu Školskog sportskog društva i školske 

zadruge Verudići. (Izvješća u prilogu) 

 

AD.4.  

 

Školski odbor je jednoglasno usvojio Školski kurikulum za školsku godinu 2021./2022. 

 

AD.5.  

 

Školski je odbor jednoglasno usvojio Godišnji plan i program za školsku godinu 2021./2022. 

 

AD.6.  

 

Ravnateljica je članove Školskoga odbora izvijestila o zaključku Vijeća roditelja vezano za osiguranje 

učenika te je suglasno s istim – da se prihvati ponuda Adriatic osiguranja d.d. Uplatnice će se dostaviti 

roditeljima te će svatko prema želji uplatiti ili neće uplatiti osiguranje učenika.  

 

 

AD.7.  

 

Ravnateljica je izvjestila članove o odluci o imenovanju voditelja Školskog sportskog društva OŠ Veruda. 

Za voditelja je odabran učitelj Saša Breščić te će se u zaduženju učitelju prikazati 1 sat na vođenje ŠSD.  

 

AD.8. 

 

Ravnateljica je članove Školskoga odbora izvjestila o stanju sigurnosti, provodenju preventivnih 

programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite učenika za period od 1.1.2021. do 31.8.2021. Stanje 

sigurnosti je ocjenjeno zadovoljavajućim. 

 

AD.9. 

 

Ravnateljica je članove Školskoga odbora izvjestila o rezultatu zapošljavanja po natječaju koji se odnosio 

na primanje jednog djelatnika/ce za radno mjesto njegovateljice na određeno puno radno vrijeme. Na 

dano radno mjesto, primljena je Kristina Konjetić i to do 23.12.2021. kad je najavljen povratak odsutne 

djelatnice Krisje Orlić.  

AD.10. 

 

Ravnateljica je članove Školskoga odbora izvjestila o rezultatu zapošljavanja po javnom pozivu za 

pomoćnika u nastavi, koji se odnosio na primanje u radni odnos na nepuno određeno radno vrijeme jednog 

djelatnika/ce. Na dano mjesto, primljena je Petra Pentek, kao pomoćnica učeniku E.P. iz 3.b razreda. 

 

AD.11. 
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Ravnateljica je članove Školskoga odbora izvjestila o izmjenama ugovora o radu troje djelatnika te o 

neplaćenom dopustu jedne djelatnice Helge Cukon koja će neplaćeni dopust koristiti do početka 2. 

polugodišta, a koju mijenja Ilaria Paus. 

 

AD.12. 

 

Članovi školskog odbora obaviješteni su o napredovanju STEM projekta. Također, objavit će se natječaji 

za produženi boravak – 1 djelatnik na puno neodređeno radno vrijeme, 3 na puno određeno ( do kraja 

školske godine) , geografija, engleski jezik 1 djelatnik, povijest 1 djelatnik,  matematika 3 djelatnika radi 

zamjene odsutnih djelatnika. Ravnateljica je upoznala Školski odbor o Provedbenom planu organizacije 

rada i izvođenja nastave u šk. godini 2021./22. , o tome kako još uvijek nije dopušteno iznajmljivati 

dvoranu, tako da je financijska situacija lošija nego prethodnih godina kad se dvorana mogla iznajmljivati. 

Također, ravnateljica je informirala Školski odbore kako cijena za školsku marendu  i dalje ostala 8,00 

kn ali nije dostatna za kvalitetnu prehranu učenika s obzirom na poskupljenje svih namirnica. Međutim, 

stav je Osnivača da se ne povećava cijena marende kako se ne bi izazvale financijske teškoće u plaćanju 

kod roditelja.  

 

 

Sjednica je privedena kraju u 19:30 sati. 

 

 

 

 

 

 


